

## 國立成功大學生物醫學工程學系杜元坤先生獎助學金核發要點

### Regulations of Mr. Yuan-Kun Du Scholarship of Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University

107 年 1 月 29 日第 5 次系務會議通過

111 年 2 月 22 日第 1 次系務會議通過

112 年 3 月 27 日第 2 次系務會議通過

2018.01.29 Approved by 5<sup>th</sup> faculty meeting

2022.02.22 Approved by 1<sup>st</sup> faculty meeting

2023.03.27 Approved by 2<sup>st</sup> faculty meeting

一、本系系友杜元坤院長感念母系悉心培育，回饋母系定期捐款，本系為延續杜院長德澤，特設『國立成功大學生物醫學工程學系杜元坤先生獎助學金核發要點』，以助學生安心向學。

1. Dean Mr. Yuan-Kun Du is grateful for the careful cultivation of the department and gives back the regular donations. To continue the Dean Deze Du, the department specially set up the " Regulations of Mr. Yuan-Kun Du Scholarship of Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University " to help students.

二、名額：每學期依申請名單，擇優給予補助。

2. Quota: The namelist of recipients will be decided by the rankings of all applicants.

三、獎助金額：每名每月 5 千元，每學期 4 個月計。

獲獎學生依規定應負擔之各項費用，由核給之金額扣除，獲獎應繳納之稅捐，由獲獎學生自行負擔。

3. Amount of scholarship: 5000 NTD person/month, four months per semester.

The various expenses that the award-winning students should bear according to the regulations shall be deducted from the approved amount, and the taxes and fees payable by the award-winning students shall be borne by the award-winning students themselves.

四、申請人必須符合以下資格：

(一) 本系大學部大二以上之在學學生，品行端正，熱心服務者。

(二) 前學期學業成績總平均達 70 分以上且操行成績 80 分以上。

4. Applicants must meet the following qualifications:

(1) Students who are in the second year or above of the university department of the department, with good character and enthusiastic service.

(2) The overall average academic score of the previous semester is above 70 and the conducting score is above 80.

五、申請時間：

每學期受理一次，受理申請時程另行公告，申請者須備齊相關資料向承辦人申請

5. Application time:

The application is accepted once per semester, and the application schedule will be announced separately. Applicants must prepare relevant materials to apply to the undertaker

六、申請資料：

- (一) 申請表
- (二) 學期成績單 1 份
- (三) 其他有利申請文件

6. Application materials:

- (1) Application form
- (2) 1-semester transcript
- (3) Other application documents

七、審查方式：

由系主任召開審查會議審議之。

7. Review method:

The department chair will convene a review meeting for deliberation.

八、本獎助金獲獎學生須協助本系行政業務，相關細節由系辦公室統籌辦理。

8. Students who have won this scholarship must assist the department in administrative affairs, and the relevant details will be handled by the department office.

九、工作考核：

本系保有考核權力，若未通過考核或休、退學時，即予取消工作資格。

9. work assessment:

The department retains the right of assessment, if the applicant fails to pass the assessment or is suspended or withdrawn from school, the qualification for work will be canceled.

十、本公告如有未盡事宜，得視實際需求增修之。

10. If there are any matters not covered in this announcement, they may be supplemented according to actual needs.

十一、本要點經系務會議通過後實施，修正時亦同。

11. These regulations shall be implemented after being approved by the faculty meeting, and the same shall apply to amendments.